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PROTOKOL Nr VlII2019 

z si6dmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 

w dniu 28 marca 2019 r. w godzinach 15,00 -18,10 
w sali posiedzen w Urztdzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj{!te na sesji: 

I. Nr 66JVII/2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok 

2. Nr 67JVII/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

3. NT 68JVlII2019 w sprawie zaci~ni~cia pozyczki dlugoterminowej z Wojewodzkiego 
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

4. Nr 69JVlI12019 w sprawie uchwalenia statutu jednostki pomocmczeJ Gminy i Miasta 

Kozieglowy - Miasta Kozieglowy 

5. Nr 70JVII/2019 w sprawie uchwalenia statutu jednostki pomocniczej Miasta Kozieglowy 

- Dzielnicy Miasta Kozieglowy - Rosochacz 

6. Nr 71JVU/2019 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umoVv), najmu z SP ZOZ 
Myszkow ( punkt lekarski w Cynkowie) 

7. Nr 72JVII12019 w sprawie wyraz.enia zgody na przedluzenie umowy najmu z SP ZOZ 

Myszkow (punkt lekarski w Gniazdowie) 

8. Nr 73JVII/2019 w sprawie przyj~cia Programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierZ'tt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 rok 

Uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi<lczahl.czniki 
od nr 1 do nr 8 do protokolu, 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<lcca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Miasta Pani Joanna 

Radnych obecnych na sesji 14 (w zwi'lZku z wygasni«ciem mandatu Radnego, sklad Rady 

"''Ynosil 14 radnych). 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Komendant Powiatowy Policji w Myszkowie Pan Marcin Lemanski 
Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan KrzysztofMacherzynski 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B<lk 
Radca prawny Urzt<du OiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor OMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Kierownicy referat6w Urz«du OiM Kozieglowy 
Przewodnicz<lcy Samorz<ldu Mieszkanc6w Kozieg16w i Rosochacza , oraz sohysi 

Porzadek obrad sesji podany w zawiadomieniu : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz<ldku obrad. 
3. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Informacja 0 stanie bezpieczenstwa, porz<ldku publicznego i przeciwpozarowego 

na terenie Ominy i Miasta Kozieglowy w 2018 roku. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza OiM Kozieglowy. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Ominy i Miasta Kozieglowy na 2019 r. 
8. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
9. Podi«cie uchwaly w sprawie zaciagni«cia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego 

Funduszu Ochrony Srodowiska i Oospodarki Wodnej w Katowicach. 
10. Podj«cie uchwaly w sprawie Statutu Miasta Kozieglowy. 

11. Podj«cie uchwaly w sprawie statutu dzielnicy Rosochacz. 
12. Podj«cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy naJmu 

z SP ZOZ Myszk6w ( punkt lekarski w Cynkowie) 

13. Podj«cie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy naJmu 
z SP ZOZ Myszk6w ( pUnkt lekarski w Oniazdowie). 

14. Podjt<cie uchwaly w sprawie przyj«cia Programu opieki nad zwierz«tami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz<lt na terenie Ominy i Miasta Kozieglowy na 
2019 rok. 

IS. Sprawozdanie z real izacj i Programu Wsp61pracy Ominy i Miasta Kozieglowy 

z organizacjami pozarz<ldowymi i innymi podmiotami prowadz<lcymi dzialalnosc 
pozytku publicznego za 2018 rok. 

16. Informacja Burmistrza Ominy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
17. Informacja Przewodnicz<lcej Rady Ominy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 
20. Zakonczenie obrad 7 Sesji. 

Porz<ldek obrad stanowi za1<lcznik or 9 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad.pktl 

Przewodnicz<\.ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj'C radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sklad Rady 
wynosi 14 radnych. 
Zgodnie z list<\. obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stano wi<\. zal<\.czniki nr 10, lIdo protokolu. 

Na sesj'C przybyly dzieci z Przedszkola w Kozieglowach, wraz z Pani<\. Dyrektor, 
by zaprosi6 Radnych i Soltys6w na przedstawienie " Przedszkolaki maj<\. glos" , kt6re 
planowanejest 25 kwietnia 2019 r. 0 godz. 15,00 w Sali Krysztalowej Palacu Biskup6w przy 
Przedszkolu w Kozieglowach. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porz<\.dek obrad 

otrzymali wszyscy radni. 
W zwi~ku z tym, ze w dniu 13 marca br. Skarz<\.cy wycofal skarg'C , zaproponowala 
wycofanie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi z porz<\.dku obrad Sesji dzisiejszej 
Sesji. 
Zapytala czy radni maj<\. uwagi do przedstawionej propozycji . Wobec tego , ze radni nie 
zglaszali uwag Pani Przewodnicz<\.ca Rady zarz<\.dzila glosowanie nad porz<\.dkiem obrad sesji 

z przedstawion<\. zmian<\.. 

Porz<\.dek obrad z przedstawion<\. zmian<\. zostal przyj'Cty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Projekt uchwa!y wycofanej z porz<\.dku obrad sesji stanowi za!<\.cznik nr 24 do protokolu. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej sesji wywieszony by! na tablicy ogloszen i byl do wgl<\.du w Biurze Rady , 
katdy mial mozliwosc zapoznania si« z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyn«!y 

zadne poprawki b<\.dz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi«c przyst'lPienie 
do glosowania nad przyj«ciem protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 28 luty 2019 roku zosta! przyj«ty 
14 glosami "za" (jednog!osnie). 
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Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pani Grazyna Sitek 
2. Pani Jadwiga Balinska 

3. Pan Leonard Jagoda 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal:otcznik nr 12 do protokolu. 

Ad.pktS 

Przyst~puj:otc do realizacji kolejnego punktu porz:otdku obrad, ktorym byla informacja 
o stanie bezpieczenstwa i porz:otdku publicznego na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 

w 201 8 roku, Przewodnicz:otca Rady udzielila glosu przedstawicielom Policji. 

Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Krzysztof Macherzynski 

przedstawil informacj~ 0 stanie bezpieczenstwa i porZi'tdku publicznego na terenie Gminy 
i Miasta Kozieglowy w 2018 roku, w postaci prezentacji multimedialnej (informacja stano wi 
zal:otcznik nr 13 do protokolu). Informacja przedstawia szczeg610we dane na temat poziomu 

zagrozenia przest~pczosci:ot , obrazuje liczb~ zaistnialych przest~pstw i wykroczen oraz ich 
dynamik~ , a takze osi~ni~te efekty wykrywacze oraz wyniki dzialan Policji. Pan Krzysztof 
Macherzynski poinformowal, ze od 3 lat funkcjonuje Krajowa Mapa Zagrozen - przez 
internet anonimowo moma zglaszae zagrozenia . Zgloszenia weryfikowane s:ot w ci~u 5 dni 
i wszczynane s:ot czynnosci. Podkreslil, ze Gmina Kozieglowy jest dobrze zabezpieczona, 

ale na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy duze problemy generuje droga krajowa OK-I , 
gdzie wyst«puj:ot liczne zagrozenia w zakresie wypadkow drogowych. Policjanci z Ruchu 
Orogowego wlozyli wiele pracy w to, by wypadkow bylo mniej. Pan Krzysztof Macherzynski 
podkreSlil, ze osi~ni~te w 2018 roku efekty swiadcz:ot , ze podejmowane przedsit;wzi«cia 
przynosz:ot pozytywne efekty. Podzit;kowal samorz:otdowi Gminy i Miasta Kozieglowy 
za udzielon:ot pomoc w remoncie budynku Komisariatu i wykonaniu ogrodzenia. 

Komendant Powiatowy Pan Marcin Lemanski poinformowal, ze w roku ubieglym ponad 

polowa wypadkow smiertelnych na drogach miala miejsce w Gminie Kozieglowy. Ponadto 
wystt;puje dose duza ilose przestt;pstw, ale wykrycie jest na bardzo dobrym poziomie. Nie rna 
dnia, by na terenie Gminy nie bylo patrolu ruchu drogowego z Myszkowa. Policjanci maj:ot 
wyznaczone dni kiedy patroluj:ot wyl:otczenie OK-I. Policja reaguje na zdarzenia bardzo 

szybko wysylaj:otc na miej sca zdarzen rowniez funkcjonariuszy z Myszkowa. Podzit;kowal 
Radzie oraz Panu Burmistrzowi za udzielane wsparcie finansowe przy zakupie radiowozow, 

remoncie Komisariatu w Kozieglowach i wykonaniu ogrodzenia. Samochody s:ot w ci~lym 
ruchu, maj:ot duze przebiegi i s:ot wyeksploatowane , trzeba je wymieniae. Podzi~kowal za 
dotychczasow:ot wsp6lprac~ i pomoc, wyrazil nadziejt; ze w dalszych ci~u wspolpraca b~dzie 
wzorowa, jak do tej pory. 
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Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podzi«kowala funkcjonariuszom Policji 
za przybycie i przedstawienie infonnacji 0 stanie bezpieczenstwa w minionym roku. 
Samorz'ld Gminy i Miasta udzielal z budzetu wsparcia dla Komisariatu Policji 
w Kozieglowach, a byly to srodki dobrze spozytkowane i dzialalnose jest widoczna, zwi«ksza 
si« wykrywalnosc przest~pstw, przez co mieszkancy mog'l czue si« bezpieczniej . 

Burmistrz Pan lacek SI«czka podkreslil, ze z przedstawionej informacji wynika, ze powiat 
myszkowski jest powiatem bezpiecznym. Co roku uczestniczy w podsumowaniu stanu 
bezpieczenstwa , a przedstawiane wyniki S'l imponuj'lce. Podkreslil, ze ze statystyk'l scisle 
wi<tZe si~ caloroczna praca funkcjonariuszy Policji , za co w imieniu mieszkailcow Gminy 
i Miasta Kozieglowy podzi~kowal . lezeli chodzi 0 bezpieczenstwo na DK-l wyrazil nadziej«, 
ze poprzez modemizacj« odcinka OK-I stan bezpieczenstwa na tej drodze ulegnie poprawie. 
Zwrocil si~ do Pana Komendanta Policji 0 zintensyfikowanie prac nad wykryciem sprawcy 
podpalen budynkow gospodarczych, ktore mialy miejsce na terenie Pinczyc. 
Radny Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze w dniu wczorajszym odwiedzila go delegacja 
mieszkancow Woznik , ktorzy skarz'l si~, ze mieszkancy Gminy Kozieglowy podrzucaj'l 
smieci na pogranicze gminy Wozniki i Kozieglowy. Smieci te S'l do zidentyfikowania, wi~c 
zapytal dlaczego nie zglosz'l tego incydentu na Policj«. Mieszkailcy Woznik wyjasnili, ze nie 
b~d'l tego zglaszac na Policj~, bo mog'l miec wi~ksze problemy niz osoby, ktore wyWOZ'l 
tam smieci. 

Pan Komendant Powiatowy poinformowal, ze spraw 0 zasmiecanie prowadzonych jest wiele 
i nie ma problemu, by spraw~ zakonczye mandatem lub skierowac na drog~ s'ldow'l. lezeli 
smieci wyrzucono na terenie Gminy Kozieglowy, spraw~ nalezy zglosic do Komisariatu 
w Kozieglowach, a jezeli na terenie Gminy Woiniki, to do Komisariatu w Woznikach i po 
zgloszeniu b«d'l podejmowane dzialania. 

Pan Antoni Bielecki poruszyl problem bezprawnego zaj~cia gruntu rolnego mieszkancom 
przez mieszkank« Gminy Kozieglowy. 

Pan Komendant Macherzynski wyjaSnil, ze wplyn«ly dwa zawiadomienia, ze zaorano 
znaczne ilosci pol bez wiedzy wlascicieli, spraw~ prowadzi Komenda Powiatowa Policji. 

Pani Przewodnicz'lca podkrdlila, ze takie sytuacje mialy miejsce wielokrotnie, zaorane 
zostaly drogi do pol. Obecnie ten proceder nasilil si~, S'l sytuacje ze robi si« duzy areal z 30 
- 40 dzialek. Nie mog'l miee miejsca sytuacje, ze zagamia si« cudz'l wlasnose. Pani 
Przewodnicz'lca zaakcentowala, ze sprawa powinna bye doprowadzona do konca .1ezeli 
zaorane jest np. 35 dzialek , to osoba ktora tego dokonala powinna bye zobowi'lzana do 
doprowadzenia tych dzialek do pierwotnego stanu geodezyjnego. 

Pan Macherzynski podkreslil, ze jest to czyn zabroniony, zakwalifikowany jako wykroczenie. 
Ktos zagamia bezprawnie mienie i otrzymuje z tego profity ( dotacje z Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa). S'ldownie mozna domagac si« zwrotu wlasnosci . 

Komendant Powiatowy proponowal, by oddelegowae pracownika Urz~du GiM, ktory jest 
w temacie, a S'l otwarci na wspolprac«. 
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Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zarz'ldzila 10 minutow'l przerw« 
w obradach. 

Ad. pkt 6 

Po przerwie Pani Jadwiga Balinska przedstawHa projekt uchwaly w sprawie zmian 
w budzecie 2019 r. ( za1'lcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 66/VII/2019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostafa przyj«ta 14 glosami 

"za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt7 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawle zmlan Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (zal'lcznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 67IVII/2019 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaci'lcgni«cia pozyczki 
dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej 

w Katowicach. ( zal'lcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala N r 68IVII/2019 w sprawie zaci'lcgni«cia pozyczki dlugoterminowej 
z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Statutu 

jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Kozieglowy ( za1'lcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Vchwala Nr 69 IVU/2019 w sprawie uchwalenia Statutu jednostki pomocniczej Gminy 

i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 14 glosami "za" Gednoglosnie). 
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Ad. pkt 10 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia statutu 
jednostki pomocniczej Miasta Kozieglowy - Dzielnicy Miasta Kozieglowy - Rosochacz 

( zalltcznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 70IVIl12019 w sprawie uchwalenia statutu jednostki pomocniczej Miasta 

Kozieglowy - Dzielnicy Miasta Kozieglowy - Rosochacz zostala przyj«ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 11 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
przedluzenie umowy najmu z SP ZOZ Myszk6w - punkt lekarski w Cynkowie ( zalltcznik nr 
19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 71IVIII2019 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu z SP 
ZOZ Myszk6w - punk! 1ekarski w Cynkowie zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
przed!uzenie umowy najmu z SP ZOZ MY5Zk6w - punk! lekarski Gniazdowie (zalltcznik nr 
20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 72/VIII2019 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu z SP 

ZOZ Myszk6w - punkt lekarski w Gniazdowie zostala przyj"ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 13 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyj"cia Programu 

opieki nad zwierz«tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzltt na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 rok (zalltcznik nr 21 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 73IVII/2019 w sprawie przyj"cia Programu opieki nad zwierz"tami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzltt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2019 rok zostala przyj"ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 14 

Przewodnicz/lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze sprawozdanie 

z realizacji Programu Wspo!pracy Gminy i Miasta Kozieglowy z organizacjami 
pozarz/ldowymi i innymi podmiotami prowadz/lcymi dzialalnosc pozytku publicznego za 
2018 rok omawiane bylo na wspolnym posiedzeniu komisji (zal/lcznik nr 22 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj/l uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Wspolpracy Gminy Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozarz/ldowymi i innymi podmiotami prowadz/lcymi dzialalnosc pozytku 
publicznego za 2018 rok zostalo przyj,<te 14 glosami "za" Uednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zal/lcznik nr 23 do protokolu. 

Ad. pkt 15 

Przewodnicz/lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Bunnistrzowi, 
celem przedstawienia infonnacji 0 dzialalnosci w okresie mi,<dzysesyjnym. 

Na wst«pie Pan Bunnistrz poinformowal, ze w solectwach na terenie Gminy Kozieglowy 
odbywaj/l si~ zebrania wyborcze . Powital soltysow, ktorzy po raz pierwszy obejmuj/l funkcj~ 
Soltysa . Solectwa, w ktorych nastllPily zmiany soltysow to: Gliniana Gora, Myslow, Stara 
Huta I i Siedlec Duzy. W poprzedniej sesji Rady GiM uczestniczyl nowo wybrany soltys 

z miejscowosci Stara Huta II. Ponadto wybory odbyly si« w miejscowosciach: Mzyki, 
Zabijak,Koclin,Krusin,Osiek,Cynkow,Pustkowie Lgockie i Gniazdow. W miejscowosciach 
tych pe1ni/lcy funkcj~ soltysa otrzymali od mieszkailcow mandat zaufania na kolejn/l 
kadencj«. Wybory trwaj/l w dalszym ci!lgu. Po przeprowadzeniu wyborow we wszystkich 
jednostkach pomocniczych b~dzie spotkanie z Soltysami, na ktorym zostanie podsumowana 
dzialalnosc Stowarzyszenia Soltysow. 

Burmistrz Pan Jacek SI~czka przedstawil infonnacj,< 0 dzialalnosci, tj. 

- w Urz«dzie Marszalkowskim odbyla si~ konferencja na temat zalozen programowych 

w ramach Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej. Ma 
nadziej,<, ze ustalenia przeloz/l si,< na wytyczne celem pelniejszego korzystania ze srodkow 
pomocowych. Gmina i Miasto Kozieglowy od lat jest beneficjentem, w dniu dzisiejszym 
podj,<to uchwal,< w sprawie zaci!lgni,<cia pozyczki z Funduszu na realizacj« zadania 
" wymiana zrodel ciepla w budynkach indywidualnych w ramach wdrazania Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej " . Centralny program" Czyste powietrze" dla wymiany pieca na 

piec klasy V w warunkach stawia dodatkowy wymog - ekodesing. D1a beneficjentow, ktorzy 
majil oddane budynki przed 15.12.2002 r. wystarczy certyfikat kl. V. Warunkiem skorzystania 
z dotacji jest posiadanie tytu!u prawnego. Wnioski Sil dost,<pne na stronie intemetowej GiM. 
Czynione Sil starania , by w Starostwie Powiatowym w Myszkowie powstal pUnkt 
konsultacyjny; 
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- od miesi'lca kwietnia br. rozpoczme si« przyl<tczanie budynkow do SleCI kanalizacyjnej 

w Lgocie Nadwarciu; 

- w Zespole Szkol w Kozieglowach przy udziale Szkoly w Lgocie Gomej przyjmowano gosci 
z Vatra Dornei. Wymiana odbywala si,< w j«zyku niemieckim; 

- od miesi<tca maja br. b«d<t odbywaly si« zebrania w solectwach dotycz<tce mozliwosci 
budowy sieci gazowej. W pierwszej kolejnosci do budowy gazoci<tgu kwalifikuj<t si« 
miejscowosci: Lgota Goma, Kozieglowki, Gniazdow i Cynkow; 

- podpisana zostala umowa z Wykonawc<t na przebudow,< wodoci<tgu grupowego 
w Pustkowiu Lgockim; 

- w trakcie jest sporz<tdzanie dokumentacji projektowej dla zadania fotowoltaika; 

- Gmina otrzymala promes« w wysokosci 2.200.000 zl na drogi w Kozieglowach - ulice 

Kosci uszki i Bema; 

- w zwi!\Zku z tym, ze jest mozliwosc pozyskania srodkow z funduszu drog samorz'ldowych , 
nalezy wspolnie wybrac te drogi ktore b«d'l najwyzej punktowane. W porozumieniu 

ze Starost<t ustalono, ze w br. dokonamy wyboru drogi l<tcz<tcej Gniazdow - Mzyki 
B«dziemy wskazywac kolejne drogi, by momajest bylo przygotowywac do naborow; 

- na remont drogi wojewodzkiej 791 b«dzie ogloszony kolejny przetarg, poniewaz pierwszy 

przetarg zostal uniewazniony przez Zarz<td Wojewodztwa sl<tskiego ze wzgl«du 
niewystarczaj"ce srodki finansowe. Po otwarciu ofert w Zarz"dzie Drog Wojewodzkich w 
Katowicach na przebudow« drogi zabraklo 40 min zl do najtaiIszej oferty. W najblizszym 
czasie nie jest planowany remont drogi 789, a stan drogi pogarsza si« . B«dziemy 

interweniowac 0 popraw,< stanu technicznego drogi; 

- wspolnie z Komisj'l Gospodarki i Polityki Finansowej, na mleJscu w Starej Hucie 
analizowano stan prac przy rozbudowie Przedszkola. Zapewnil, ze od 1 wrzeSnia br. 

przedszkole b«dzie uruchomione; 

- trwa rewitalizacja otoczenia przy Palacu Biskupow w Kozieglowach. Post«p prac jest slaby, 
a monity do Wykonawcy nie przynosz'l spodziewanego efektu; 

- odbyly si« spotkania dotycz'lce organizacji Koncertu Piesni Pasyjnej . W imieniu 
Organizatorow zaprosil zebranych na Jubileuszowy Przegl'ld Piesni Pasyjnej i Pokutnej, 

ktory odb«dzie si« w dniu 13 kwietnia br. 0 godz. 17,00 w Sanktuarium Sw. Antoniego 
w Kozieglowkach; 

- odbyly si« dwa konkursy na dyrektorow szkol w Kozieglowach i Lgocie Gomej. 
Dyrektorami zostaly wybrane osoby, ktore pelnily obowi<tzki dyrektora tj. w szkole 
w Kozieglowach Pani Karolina Miklas, w szkole w Lgocie Gomej Pani Anna Polak; 
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- odbylo si!( spotkanie w Urz~dzie Marszalkowskim , w kt6rym brali udzial pracownicy 
Urz~du , dotyczllce sciezek pieszo-rowerowych. Przyj~to korytarz p6lnoc - poludnie, 
warunkiem jest, by w poblizu Gminy byl dost~p do komunikacji kolejowej, a kolej przebiega 
przez Myszk6w-iarki; 

- dniu dzisiejszym Przedszkolaki zaprosily nas na uroczyste otwarcie Sali Krysztalowej 

w Palacu Biskup6w, co rna nastllPic na kolejnej sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy; 

- w Kalowicach odbyla si~ konferencja z przedstawicielami biznesu dotyczllca teren6w 
przemyslowych. Do samorzlldu Gminy wplynlll jeden wniosek dotyczllCY teren6w 
inwestycyjnych; 

- odbylo si~ szkolenie organizacji pozarzlldowych z przedstawicielarni Urz~du Skarbowego 
na lemat sprawozdawczosci; 

- trwajll prace nad Studium Uwarunkowan i Zagospodarowania Przestrzennego. Wyrazil 
nadziej!(, ze po analizie i gazie uzgodnien b~dzie mozliwosc wrysowania korytarza 
obwodnicy Kozieglow, po wskazaniu Zarzlldu Wojew6dztwa Sillskiego; 

- Gmina b!(dzie mogla liczye na dodatkowy bonus w zakresie RIT Subregion P6lnocny okolo 
8-10% alokacji srodk6w na Subregion P6lnocny; 

- odbylo si!( spotkanie z dyrektorami szk6l dotyczllce organizacji pracy plac6wek 
oswiatowych. W zwi¢u z tym, ze cz~se pracownik6w poprzez referendwn wyrazila 
gotowose do strajku nalezy wsp61nie z ZEAOS-em, Dyrektorami szk6l i Kuratoriwn Oswiaty 
uzgodnie plan awaryjny, by zapewnie egzarniny i sprawdziany w terminie niezagrozonym; 

- Krajowe Stowarzyszenie Soltysow organizuje w Pszczynie spotkanie na temat rolnictwa 

i rozwoju wsi . lezeli sottysi b~dll ch~tni mogll brae udzial w spotkaniu; 

- w dniu 3 kwietnia br. w Cz~stochowie Krajowy Osrodek Wsparcia Rolnictwa organizuje 
bezplatne szkolenie na temat odnawialnych zr6del energii; 

- mamy potwierdzone pismo do Marszalka Wojew6dztwa Sillskiego z prosbll 0 wsparcie 
dzialan na rzecz drogi 791 ; 

- w zwillZku z programem wsparcia sluzb mundurowych pojawiajll si!( mozliwosci pozyskania 
srodk6w finansowych . Wnioski powinny bye poparte przez Komendanta Powiatowego 
i Wojew6dzkiego PSP; 

- majllc na uwadze stanowisko cz~sci mieszkanc6w ul. Womickiej w Kozieglowach wydana 
zostala decyzja odmowna na lokalizacj!( wiezy telefonii komorkowej , a inwestor odwolal si!( 

do Samorzlldowego Kolegium Odwolawczego. Wyrazil nadziej!(, ze uzasadnienie decyzji 
wplynie na utrzymanie naszej decyzji. 
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Ad. pkt 16 

Przewodnicz:tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila infonnacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 28 luty 2019 r. pOdejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz:tdku obrad biez:tcej 
zwolanie wspolnego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi , 

Do Rady wplyn«ly pisma: 

pismo Miejsko-Gminnego Klubu Sportowego BLI;;KITNI Kozieglowy , skierowane do 
Pana Burmistrza 0 uhonorowanie pi«ciu zawodnikow szczegolnie wyrMniaj:tcych si« 
postaw:t sportow:t podczas 82 Mistrzostw Polski w kolarstwie przelajowym, jak rowniez 

czlonkow Zarz:tdu Klubu przygotowuj:tcych tych zawodnikow. Pismo rozpatrywane bylo na 
wspolnym posiedzeniu Komisji, na ktorym radni przychylili si« do wniosku rozszerzaj:tc 
propozycj« 0 zawodnikow z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy, ktorzy maj:t szczegolne 
osi~ni«cia w zawodach sportowych. Temat b«dzie rozpatrywany na kolejnym wspolnym 
posiedzeniu Komisji w miesi:tcu kwiecien lub maj br. po przedstawieniu projektu regulaminu. 

Do wiadomosci Rady wplyn«ly pisma: 

- pIsmo Generalnej Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad stanowi:tce odpowiedz na 
propozycj« dotycz:tc:t mozliwosci wytyczenia przejscia dla mieszkancow pod mostem nad 
rzek" Sarni Stok oraz uzgodnienia zjazdu z DK-l do posesji mieszkanki Kozieglow . 
W pismie GDDKiA informuje , ze nie rna mozliwosci wytyczenia przejscia dla pieszych 

w tym miejscu; 

-wniosek Radnego Pana Antoniego Bieleckiego 0 wpisanie do studium uwarunkowan 
i kierunkow zagospodarowania przestrzennego obwodnicy Gniazdowa i Kozieglow. Na 
wspolnym posiedzeniu Komisji podczas propozycji przyst!\pienia do sporz:tdzenia planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obszaru w Kozieglowach dyskutowano nad 

umieszczeniem obwodnicy . Temat bC(dzie rozpatrywany podczas ustalania planu 
zagospodarowania , na wniosek PrzedsiC(biorcy ktory 0 to wnosi i b«dzie pokrywal koszty 
zwi:tzane z ustaleniem planu. Gmina nie b«dzie ponosila zadnych kosztow zwi<jZanych 
z ustaleniem planu dla fragmentu w miejscowosci Kozieglowy; 

Ad. pkt 17 

Radni nie zgtaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 18 

W wolnych wnioskach zabieraJi glos: 
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- Radny Pan Andrzej Szostak, w imieniu Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej zapytal 

ktore projekty na oswietlenie uliczne b~dit realizowane. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil, ze w Referacie Inwestycji jest wykaz projektow. 
Przewodniczitca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze w Referacie Inwestycji 

przygotowywane Sit wnioski 0 srodki unijne na ten cel. W budzecie Gminy i Miasta na 2019 
rok Sit zagwarantowane srodki . Podkreslila, ze nie jest wazne ktora miejscowosc b((dzie 
wykonana w pierwszej kolejnosci , a najwamiejszym jest aby w 2019 roku projekty zostaly 
zrealizowane , a zaplanowane srodki wykorzystane. 
- Radny Pan Leonard Jagoda proponowal , by usystematyzowae sprawy zwiitzane 

z kompetencjami Burrnistrza i Rady. Czytane sit propozycje dotyczitce nagrod, dodatkowych 
srodkow , a sit to kompetencje Burmistrza. Rada powinna rozpatrywae gotowe projekty 
przygotowane przez Burmistrza, a nie pisma na etapie propozycji. Sit zdania, ze Rada nie wie 
np. 0 Rzeniszowie czy 0 innych propozycjach, ale na tym etapie nie musi wiedziee. Burmistrz 

jest odpowiedzialny za przygotowanie projektow i przedstawienia ich Radzie . 
- Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze Klub wystosowal pismo do Burmistrza, 
ajezeli Burmistrz skierowal pismo do Rady, to zostalo one przedstawione. 

- Pan Damian Cesarz podkreslil, ze wychodzitc naprzeciw tym pismom podejmowane sit 
starania , by usystematyzowae pewne sprawy . Ustalenie nagrod za osi~ni((cia sportowe 

wiitze si(( rowniez z promocjit Gminy przez zawodnikow, ktorzy majit osi~ni~cia sportowe. 
- Pan Leonard Jagoda podkreslil, ze mowi 0 procedurach budzetowych , ktore sit jasno 
okreslone i powinny bye stosowane. Propozycj~ zmian do budzetu przygotowuje Burmistrz , 

wi((c adresatem jest Burmistrz. Rada rozpatruje gotowy projekt . 
- Burmistrz Pan Jacek Sl~czka udzielil wyjasnien dotyczitcych oswietlenia ulicznego. 
Poinformowal, ze na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy jest ponad 2600 purJet6w 
oswietleniowych i czynione sit starania by bylo ich wi~cej. Wykonanych jest kilkanascie 
projektow i nalezy dokonywae wyborow gdzie b((dit realizowane , majitc na uwadze te 

miejsca, gdzie jest najwi~ksze skupisko mieszkancow i uzytkownikow drog. Zespol 
pracownikow zna potrzeby w tym zakresie i dokladnie analizuje , wi((c sitdzi, ze propozycja, 
ktora zostanie wypracowana zostanie przyj((ta przez Rad(( Gminy i Miasta . 

Ad. pkt 19 

Wobec wyczerpania porzitdku obrad PrzewodnicZitca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~la obrady siodmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi((kujitc 
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady siodmej Sesji zakonczono. 

Protokol sporzjdzila: 

U'Utf PRZE 
Gmin~ 
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